
Komisja Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego  

Rady Powiatu Zgierskiego 

w kadencji 2010 - 2014 

 

 

PROTOKÓŁ NR 15/12 

z posiedzenia Komisji odbytego w dniu 20 czerwca 2012 r. 

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu 

 

 

W posiedzeniu udział wzięło 5 członków Komisji oraz osoby spoza jej składu. 

Lista obecności członków Komisji i lista gości stanowią załącznik nr 1 i nr 2 do protokołu. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Zgierskiego za rok 2011. 

3. Zaopiniowanie sprawozdania finansowego Powiatu Zgierskiego za rok 2011. 

4. Zaopiniowanie materiałów zgłoszonych na XXV sesję Rady Powiatu Zgierskiego. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie posiedzenia 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji Janusz Rajtar otworzył 15 posiedzenie Komisji.  
 

Komisja jednogłośnie przyjęła zaproponowany porządek posiedzenia. 

 

Ad. 2 

Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Zgierskiego za rok 2011. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawił sprawozdanie w zakresie dotyczącym Komisji. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie w zakresie dotyczącym 

Komisji.  

 

Ad. 3 

Zaopiniowanie sprawozdania finansowego Powiatu Zgierskiego za rok 2011. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawił sprawozdanie w zakresie dotyczącym Komisji. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie w zakresie dotyczącym 

Komisji. 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XX/184/12 Rady Powiatu Zgierskiego  

z dnia 27 stycznia 2012 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 

2012. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawił projekt uchwały w zakresie dotyczącym Komisji. 



Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w zakresie dotyczącym 

Komisji. 

 

Ad. 5 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia. 

 

Ad. 6 

Radny Włodzimierz Pietruszewski zadał pytanie odnośnie strefy kibica w Aleksandrowie 

Łódzkim. Chciał wiedzieć, czy było bezpiecznie? 

 

Rady Arkadiusz Cichecki odpowiedział, że było bezpiecznie, mieszkańcy chętnie brali udział 

w oglądaniu meczy. Niestety są obawy o dalszą frekwencję z uwagi na niezakwalifikowanie się 

drużyny Polski do dalszych rozgrywek. 

 

Przewodniczący Komisji dodał, że zgierski sąd był przygotowany na ewentualność zdarzeń, 

które mogłyby zakłócić porządek. Nie było jednak skomplikowanych spraw poza drobnymi 

wykroczeniami. 

 

Radny Arkadiusz Cichecki dopowiedział, że strefa kibica była oddzielona płotkami od ogródka 

piwnego, strażnicy szczegółowo kontrolowali osoby biorące udział w imprezie, nie było 

możliwości wniesienia alkoholu. 

 

Przewodniczący Komisji powiedział, że mobilna strefa kibica w Zgierzu nie cieszyła się zbyt 

dużym zainteresowaniem z uwagi na niepogodę. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Komisji dokonał zamknięcia 15 posiedzenia Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono.  

  

Protokołowała  

Małgorzata Wieczorek 
 


